
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-03-25, § 26 

 

 Tid Torsdagen den 25 mars 2010 kl 16.00 – 16.15 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 31 mars 2010 

 
 

 

 

Mirja Räihä Järvinen  Jan Tigerström 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Mirja Räihä Järvinen (S)  tjänstgörande ordförande 

  

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M) tjänstgörande §§ 1-9, 11-31 

Ingvar Snees (M)  

Göran Kindvall (M)  

Ulf Fridebäck (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Berit Kruse (S) 

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Sebastian Carlsson (M) tjänstgörande  

Per Hallberg (M) tjänstgörande § 10  

Anette Hellström (M)    

Erik Slottner (KD)  

Maria Östberg Svanelind (S)  

Bo Holmberg (S)  

Margareta Malm (S)  

Gunnar Sandell (S)  

Torkel Tigerschiöld (MP) tjänstgörande  

Clara Lindblom (V) § 5-31 

 

Förhinder har anmälts av: ledamöterna Katharina Gratschew (M) och Emilia Hagberg 

(MP) samt ersättarna Anders Alvebäck (M) och Christer Mellstrand (C). 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektören Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Eva 

Olsson, Olle Cyrén och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord 

Swedenhammar från roteln. 

 

 



  

 
 § 26 

Upprustning och utveckling av Bellevueparken – inriktningsbeslut 
Dnr E2010-520-00115 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner program för upprustning och utveckling av 

 Bellevueparken, med den inriktning som framgår av förvaltningarnas 

 gemensamma förslag, till en total utgift för staden om 55 mnkr. 

 

2 Exploateringsnämnden ger exploateringskontoret i uppdrag att vidareutveckla 

 projektet och återkomma till nämnden med underlag för genomförandebeslut. 

 

3 Exploateringsnämnden godkänner att exploateringskontoret gör en framställan 

 till länsstyrelsen om 25 mnkr av det s.k. vägverksanslaget för Kungliga 

 Nationalstadsparkens utveckling. 

 

Ärendets handling    

Exploateringskontorets, trafikkontorets, fastighetskontorets, idrottsförvaltningens och 

Norrmalms stadsdelsförvaltnings gemensamma tjänsteutlåtande i rubricerat ärende 

från den 22 februari 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Tjänstgörande ordförande Mirja Räihä Järvinen (S) finner att nämnden beslutar enligt 

exploateringskontorets förslag. 

 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Torkel Tigerschiöld (MP) enligt följande: 

 

 Vi är positiva till föreliggande förslag på utveckling av Bellevueparken. 

 Entréerna till parken behöver dock utvecklas för att locka stadens invånare till 

 parken, såväl från Sveavägen, Norrtull och Roslagstull.  

 

 Vi uppskattar det nu föreslagna strandbadet, som höjer parkens attraktionskraft. 

 Vi ser gärna att en brygga anläggs för att möjliggöra åtkomst till parken från 

 vattnet.  

 

 Vi är dock missnöjda med trafikutredningen som gjorts. Den är alltför inriktad 

 på fordonstrafik och måste i högre grad fokusera på gång- och cykeltrafik och 

 dess samband med omgivningen. Även vattentransportmöjligheterna har 

 förbisetts. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Ann-Margarethe Livh (V) enligt följande: 

 



  

 Det är positivt att Bellevueparken rustas upp. Stockholm behöver många parker 

 och grönområden som är tillängliga och attraktiva för invånarna. Välskötta 

 parker och grönområden ökar också Stockholms attraktion som besökstad. Men 

 som förslaget nu ser ut är tillgängligheten till parken inte den bästa. Parken 

 måste på ett enkelt sätt kunna nås från vattnet, av gående och av cyklister.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


